
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Αθήνα, 6/9/2023 

 
Της:             Αθανασίου Μαρίας, Βουλευτού Β2’ Δυτικού Τομέα Αθηνών 

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υγείας  
 Τον κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης                      
 
 
ΘΕΜΑ:  «Καταβολή Παροχών και αναγνώριση εργασιακών δικαιωμάτων για τους περίπου 4000 

εργαζόμενους αδιαλείπτως μέσω του ειδικού προγράμματος του πάλαι ποτέ ”ΟΑΕΔ” (νυν 

“ΔΥΠΑ”) σε δομές Υγείας» 

 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 

Σύμφωνα με το Φ.Ε.Κ. 3888/Β/2016, μετά από 6,5 χρόνια αδιάλειπτης εργασίας στο Εθνικό Σύστημα 

Υγείας (Ε.Σ.Υ.), οι 4000 εργαζόμενοι μέσω του τότε ειδικού προγράμματος του πάλαι πότε ”ΟΑΕΔ” σε 

δομές Υγείας παρέχουν την ίδια ποιοτικά και ποσοτικά εργασία, κάτω από τις ίδιες συνθήκες και με τα 

ίδια προσόντα με τους άλλους συναδέλφους τους, μόνιμους και επικουρικούς. Οι εν λόγω στήριξαν και 

στηρίζουν με ζήλο και επαγγελματική ευσυνειδησία το ΕΣΥ στα δύσκολα χρόνια των μνημονίων, έως 

και σήμερα, ενώ, καλύπτουν πάγιες και διαρκείς ανάγκες. Παρ’ όλα αυτά, αντιμετωπίζονται δυσμενώς 

από την «ΔΥΠΑ», όσον αφορά στα προβλεπόμενα εντός του επίμαχου άρθρου 3, της σχετικής 

νομοθεσίας, που περιέχεται στο ΦΕΚ 3888/Β/16, το οποίο προβλέπει την παροχή επιδομάτων, 

κλιμακίων και δικαιωμάτων.   

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 

1) Προτίθεσθε  να προβείτε στην τροποποίηση του άρθρου 3, της σχετικής νομοθεσίας που 

περιέχεται στο ΦΕΚ 3888/Β/16 για να εφαρμοστούν οι διατάξεις του Ν.4354/2015 και  να 

καταβληθούν παροχές από την «ΔΥΠΑ» στους 4000 εργαζόμενους μέσω του ειδικού 

προγράμματος του πάλαι ποτέ ”ΟΑΕΔ” σε δομές Υγείας, όπως τα μισθολογικά κλιμάκια, το 

επίδομα τέκνων, το επίδομα παραμεθορίου, το επίδομα αναγνώρισης μεταπτυχιακών και 

διδακτορικών τίτλων σπουδών και το ανθυγιεινό επίδομα με τα αναδρομικά του από 01/01/2023; 
 

2) Θα άρετε τον περιορισμό των νυχτερινών και εξαιρέσιμων ανά μήνα υπέρ των ανωτέρων 

εργαζομένων μέσω του ειδικού προγράμματος του πάλαι ποτέ ”ΟΑΕΔ” σε δομές Υγείας και να 

λάβετε την αναγκαία πρόνοια, ώστε να τους παρέχεται, πλέον, η δυνατότητα μετακίνησης σε άλλον 

φορέα του Δημοσίου, όταν συντρέχει πολύ σοβαρός λόγος;      

 

Η ερωτώσα Βουλευτής  

 

ΜΑΡΙΑ ΑΘΑΝΑΣΙΟΥ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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